
Naar aanleiding van de tekening van de Gemeente, gepresenteerd op 6 

december 2017 en de bevindingen tot 10 februari 2018. 

 

1. De gemeente wil nog steeds niet aannemen dat het kruispunt Jan 

Gijzenkade/  Rijksstraatweg al lang voor de toekomst is ingericht en 

perfect functioneert.  

2. Het verkeer is zelfs nu, door de nieuwe inrichting van de Jan Gijzenkade,        
veel rustiger geworden.   

           Wij hebben sterk de indruk dat in verband met de ingetekende                  
           fietsstroken het vrachtverkeer deze route mijdt. 
 

3. De tweede rijbaan voor de percelen 153 t/m 177 is nog steeds 

overbodig, totdat er tellingen zijn uitgevoerd die bewijzen dat er sinds 

2010 een enorme toename van verkeer heeft plaatsgevonden na het 

realiseren van de Schoterbrug. 

 

4 De tweede rijbaan is ook lastig voor fietsers die linksaf willen. Zij moeten 

voor de auto’s langs naar de linkerkant. Tevens gevaarlijk als auto’s  

alsnog het rode licht willen halen. 

 

5 De lange vluchtheuvel op het kruispunt vormt een belemmering voor 

verkeer uit zuid, west en noord wanneer een auto ter plekke stilstaat of 

niet doorrijdt. 

 

6 Het tweede stukje vluchtheuvel is een obstakel voor auto’s , komend uit 

de Roerdompstraat,  die richting Schoterbrug willen rijden. 

 

7 Milieudefensie pleit voor schone lucht. Met twee rijbanen, twee maal 

meer stank, lawaai  en vooral  fijnstof. De gemeente heeft in deze een 

verplichting tegenover haar inwoners. 

 
Verzoek aan de gemeente: 

- Wij stellen voor dit eerst eens een tijdlang aan te zien om onnodige 
kosten voor de gemeente te voorkomen bij een te haastig besluit. 

- Allereerst onderzoek naar deze opmerkingen alvorens aan veranderring 
te denken! 

Houden zoals het nu is!! 



 

 


